

上海良信电器股份有限公司 关于取得专利证书的公告

Table with patent information including patent number, name, type, and status.

海欣食品股份有限公司关于公司实际控制人减持股份超过1%的公告

Table with shareholder information including name, shareholding percentage, and change details.

Table with detailed share reduction data for Haixin Food, including dates and percentages.

Table with shareholder information for Haixin Food, including names and shareholdings.

武汉光迅科技股份有限公司 关于董事、高管减持股份预披露公告

Table with director and executive share reduction information.

比亚迪股份有限公司 持股5%以上股东部分股份质押的公告

Table with share pledge information for BYD, including shareholder names and amounts.

金河生物科技股份有限公司 关于控股股东部分股份质押的公告

Table with share pledge information for Jinhesheng, including details of the pledge.

润建股份有限公司 控股股东解除质押的公告

Table with share pledge information for Runjian, including names and amounts.

润建股份有限公司 控股股东解除质押的公告

Table with share pledge information for Runjian, including details of the pledge.

江苏中超控股股份有限公司 关于对子公司银行融资提供担保额度的进展公告

Table with bank financing and guarantee information for Jiangsu Zhongchao.

江苏中超控股股份有限公司 公告

Table with financial data for Jiangsu Zhongchao, including assets and liabilities.

四川久远银海软件股份有限公司 关于股东解除一致行动关系的提示性公告

Text regarding the termination of a consistent action relationship for Sichuan Juyuan.

四川久远银海软件股份有限公司 公告

Table with shareholder information for Sichuan Juyuan.

上海中洲特种合金材料股份有限公司 关于股东减持股份计划实施完毕的公告

Table with share reduction data for Shanghai Zhongzhou.

上海中洲特种合金材料股份有限公司 公告

Table with shareholder information for Shanghai Zhongzhou.

奥美医疗用品股份有限公司 关于独立董事亲属违规导致短线交易及致歉的公告

Text regarding a director's family member's violation and apology for Aomei Medical.

奥美医疗用品股份有限公司 公告

Table with share reduction data for Aomei Medical.

杭州巨星科技股份有限公司 第五届董事会第二十七次会议决议公告

Text regarding the 27th meeting of the board for Hangzhou Junxing.

杭州巨星科技股份有限公司 公告

Table with shareholder information for Hangzhou Junxing.

湖北和远气体股份有限公司 关于持股5%以上股东减持计划时间过半的进展公告

Text regarding the progress of share reduction for Hubei Heyuan.

湖北和远气体股份有限公司 公告

Table with share reduction data for Hubei Heyuan.

海南钧达新能源科技股份有限公司 关于为子公司提供担保的公告

Text regarding a guarantee for Hainan Jiunda.

海南钧达新能源科技股份有限公司 公告

Table with shareholder information for Hainan Jiunda.